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Sak 1.23 Godkjenning av innkalling og saksliste  

Innkallingen ble sendt ut på e-post den 18.10.23 

Vedtak:  

1.23 Fylkesstyret godkjenner innkalling og saksliste. 

 

Sak 2.23 Godkjenning av protokoll  

Protokoll etter styremøte den 25.09.23 ble sendt ut på epost 12.10.23 

Vedtak: 

2.23 Fylkesstyret godkjenner protokoll fra styremøte den 25.09.23 

 

Sak 3.23 Referatsaker  

3.1 Orientering fra samarbeidsorganisasjoner 
a) Orientering fra Akershus Bondelag 
-Styremøte neste onsdag på teams.  
-Det er årsmøter i lokallaga for tida. 
-IKEA-saken i Vestby, der Fredrik også deltok 
b) Orientering fra Akershus Bygdekvinnelag 
-Høstseminar, planlegging av det 
-Statsbudsjett og Nobel-priser var tema på styremøte 
-Snart årsmøter i lokallaga, de fordeler innad i styret hvem som skal dra hvor 
-Lokallaga i BKL synes det har kommet lite/dårlig informasjon i forbindelse med 
aksjonsuka. 
-NM i potetskrelling har vært. 

3.3 Orientering fra NBU 
Neste styremøte skal være første helga i desember, har hatt et digitalt møte for et par uker 
siden. Mye interne dokumenter om kanalstrategi, budsjettmal og profilhåndbok som blir 
revidert/utarbeidet. Skal bli satt ned prosjektgruppe om intern kommunikasjon, altså om 
informasjonsflyten i alle ledd. Muligheter for forbedring der! Kurs til våren, eks. lederkurs 
for de som er interesserte i organisasjonen. Kursholderkurs for de som arrangerer tevlinger. 
Aksjonsuka nærmer seg. Vårkurs blir 15-17. mars, muligens på Sundvolden Hotell. 
3.4 Orientering fra AU/ØU 
Sommerstevnekomiteen har fått låne 20 000 kr av ABU som en startkapital til 
sommerstevne. Det skal lages en kontrakt.  
3.5 Lokallagsrunde 

Eget dokument. 

Vedtak:  
 3.23 Fylkesstyret tar orienteringssakene til orientering.  
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Sak 4.23 Organisatorisk arbeid  

4.1 Orientering fra nemndsarbeid 
Solveig orienterer.  

Må sette dato for høstkurs, skal deretter bestille hotell for neste år. Mulig vi kan ta det 
samme helg som Østfold for å ikke få det til å kræsje med rep.skap blant annet. 

Vedtak:  
4.1 Fylkesstyret tar saken til orientering.  

 

4.9 Samlinger 

Skal vi arrangere en lokallagssamling denne høsten? Må sette dato og tema isåfall. 

Lokallagssamling blir 29. november. Anniken og Solveig ser på lokasjon. Tema pride med 
Anine og et tema til. Forslag til temaer er: Psykisk helse, bygdeløftet, saker til årsmøte. 
Resten tenker på tema og kommer med forslag. Alle må invitere sine egne lokallag til 
arrangementet som Elie lager, det er et lukka arrangement kun for de som sitter i et 
lokallagsstyre. 

Vedtak: 

4.9 Fylkesstyret tar saken til orientering og vi gjennomfører lokallagssamling 29. november. 

 

Sak 5.23 Bygdepolitisk arbeid  

5.1 Orientering fra nemndsarbeid  
Fredrik orienterer. 

Fredrik har sendt ut mail til alle lokallagsmedlemmer om aksjonsuke. Fredrik og Live var på 
møte i Oslo med BKL. 

Tre fagkvelder om bærekraftige matsystemer, gjødselpriser, landbrukspolitikk og økologisk 
landbruk med BKL. Er tenkt at det skal komme 70 medlemmer. 

Fredrik var på IKEA-jordet i Vestby, og representerte NBU i media. 

Vedtak:  
5.1 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

Sak 6.23 Økonomi  

6.1 Orientering om økonomien  
Margrethe orienterer om den økonomiske situasjonen i ABU. 

Har fått laget en oversikt over økonomien.  

HK til LS23 kommer til å legge fram regnskapet på årsmøte der vi skal vedta hva vi gjør med 
et eventuelt overskudd fra LS. 

Vedtak: 
6.1 Fylkesstyret tar saken til orientering. 
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6.4 Gjennomgang av økonomien 

Margrethe presenterer rapport av økonomien fra mai-oktober.  

Eget vedlegg.  

Vedtak: 

6.4 Fylkesstyret tar saken til orientering.  

 

Sak 7.23 Aktiviteter og kultur  

7.1 Orientering fra nemndsarbeid  
Natalie orienterer. 

Vedtak: 
7.1 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 7.5 Turer 

Natalie orienterer om tur til Trysil og Dyrskun i 2024. 

Trysilturen ble full på 2 minutter etter at påmeldinga ble lagt ut, ventelista er like lang som 
antall deltakere. Hyttene er booka, og vi har en deal på låven. Vi må finne transport tilbake 
fra låven på lørdag, tenke litt på dette før vi er der. 

Hytta var egentlig booka til Dyrskun turen, men den var dobbeltbooka, så det utgår. 
Muligheten for en annen hytte, mulig å sove på campingen? Vi må hjelpe Natalie å se etter 
hytte. 

Vedtak: 

7.5 Fylkesstyret tar saken til orientering.  

 

Sak 8.23 Tevling 

8.1 Orientering fra nemndsarbeid 
Live orienterer. 

Vært stille etter høstarrangementet i ABU og NBU. Alt tevlingsbestikket er levert ut til 
tevlere som tok pallplassering etter HA i ABU.  

Lokallagstaffeten, Hurdal har utstatt sin en måned. Nannestad skal ha padeltennis som 
neste lokallag ut. 

Vedtak: 
8.1 Fylkesstyret tar saken til orientering. 
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Sak 9.23 Nybrott  

9.1 Orientering fra nemndsarbeid  
Eivind orienterer. 

Fått mail fra Hans Kristian fra NBU, han lurte på hvilke lokallag fra ABU som var inaktive, 
men alle er aktive!  

Vedtak: 
9.1 Fylkesstyret tar saken til orientering.  
 

9.2 Medlemstall  
Fokus på medlemstall er viktig gjennom hele året. Eivind orienterer om medlemstall pr. 
01.08.23 

Det var 1187 betalende og 119 ikke-betalende medlemmer i ABU per 24.10.2023 

Vi mangler 63 stykker for å nå måltallet vårt. 

Vedtak: 

9.2 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

Sak 10.23 EKKO  

10.1 Orientering om medlemsbladet 
Elie orienterer. 

Skal begynne nå snart å skrive ny EKKO, frist 15. november, sendes ut i uke 47 slik at det 
kommer tidlig i desember. 

Det som skal være med i EKKO er: HA, aksjonsuka, A/Ø-kampen, ha med det om BKL og 
julenøtter med premie f.eks NBU sekk. 

Vedtak: 
10.1 Fylkesstyret tar saken til orientering og setter deadline til EKKO 15. november. 

 

Sak 11.23 Info 

11.1 Orientering fra nemndsarbeid  
Elie orienterer. 

Ingrid hadde tilgang til Instagram under HA og delte derfra, fungerte veldig fint! 

Hadde vært gøy med julekalender der vi presenterer et nytt lokallag hver dag i desember 
på Instagram. 

Julekrim hver søndag i advent, filme oss i fylkesstyret. Dele på SoMe også kan man sende 
inn løsningen på krimen. Kan bruke manus fra f.eks. NRK eller noe lignende. 

Retningslinjene for fest, vakter, arrangementsfordeling, mesterskapsplan, 
årsmøteprotokoll og tevlingsresultateter må oppdateres på nettsida.  
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Vedtak: 
11.1 Fylkesstyret tar saken til orientering.  

 

Sak 16.23 Aksjonsuka 

Vi trenger en oversikt over hva de ulike lokallaga skal gjøre, legge ut dokument på FB der de må 
legge inn det de skal gjøre i løpet av aksjonsuka.  

 Vedtak: 

 16.1 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

Sak 19.23 Årsmøte i ABU 

Årsmøte på Kløfta velhus den 24. februar, Ullensaker BU er vert. Alle saker til årsmøte må inn 8. 
februar. Vi må begynne å tenke på årsmøtepapirer, regnskap ol. etter hvert. Kunngjøringa må ut 
senest 27. januar.  

 Vedtak: 

 19.1 Fylkesstyret tar saken til orientering. 

 

Møteplan 

 18. november, A/Ø-kampen, Østfold 

22. november, styremøte, GF 

29. november, lokallagssamling, Lillestrømområdet 

6. desember, nettverk for nye i næringa ABL, GF, tema: HMS med dyr og folk 

8. desember, julebord med fylkesstyret 

8. januar, styremøte 

10. januar, nettverk for nye i næringa med ABL, sted kommer, tema: innovasjon og 
entreprenørskap 

19-21. januar, Trysiltur 

30. januar, landbrukspolitikk fagkveld med ABK, GF 

8. februar, nettverk for nye i næringa med ABL, sted kommer, tema: 
jordbruksforhandlinger 

15. februar, klimavennlig mat med ABK, NMBU 

28. februar, debatt i Oslo med ABK 

5.mars, nettverk for nye i næringa med ABL, sted kommer, tema: mål og krav i 
norsk landbruk 
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6. april 2024, skalkefest etter LS23 

 

 

Eventuelt  

ABU skal arrangere skalkefest for HK til LS23 og alle de som har jobba dugnad til LS, det 
blir etter at regnskapet fra LS er ferdig. Vi må finne et lokale (Kløfta Velhus), ordne 
påmelding, ha en del vakter, servitører, fikse mat. Det blir lørdag 6. april 2024. 


